
 
 
 
 

Van de fractie 

Tappunten Jointhepipe in Peel en Maas 
 

Tijdens de Algemene Beschouwing heeft het CDA 
zich sterk gemaakt voor het concreet en tastbaar 
maken, voor al onze inwoners, van het gemeentelijk 
kernbegrip duurzaamheid. In het kader van de lokale 
aanpak invulling Floriade heeft het CDA daarom 
voorgesteld om op strategisch toeristische routes in 
onze gemeente kraanwatertappunten van Stichting 
Jointhepipe te plaatsen.  
 
Deze stichting zet zich in voor schoon drinkwater 
wereldwijd en minder afval van voorverpakt water. De 
tappunten vervangen het traditionele flessenwater en 
gekoeld bronwater door (hoogwaardig Nederlands) 
leidingwater. Voor elk JointhePipe watertappunt wordt 

een waterput in een ontwikkelingsland aangelegd. Het kraanwatertappunt 
is simpel, opvallend en heeft een symbolische betekenis, die laat zien waar 
we als gemeente voor staan: praktische duurzaamheid!  
 
Om dit initiatief kracht bij te zetten heeft 
fractievoorzitter Fred Bongers aan 
wethouder Fleuren een duurzaam 
Jointhepipe drinkwaterflesje overhandigd, 
in de vorm van een stukje waterleiding. Het 
CDA daagt de wethouder uit om met de 
uitvoering van deze haalbare en 
betaalbare maatregel alle inwoners van 
Peel en Maas te laten proeven aan 
duurzaamheid! 
 
 Vivian Moonen 
 Raadslid 
 vivian.moonen@peelenmaas.nl 
 
 
 
 
 
Van de fractie 

Kuukven fase 2 Baarlo 
 
In de raadsvergadering van 22 november staat het bestemmingsplan voor 
Kuukven fase 2  en vaststelling beeldkwaliteitsplan Kuukven fase 2 op de 
agenda. Door het vast stellen van het bestemmingsplan wordt woningbouw 
mogelijk in dit gebied ten zuiden van de Bong in Baarlo. Het plan sluit aan 
bij het al gerealiseerde plan Kuukven fase 1 en is de volgende stap in de 
voltooiing van dit gebied. 
 
Tegen dit plan zijn enkele zienswijzen ingediend die voor gemeente geen 
aanleiding vormen om het plan nog aan te passen. Bezwaarmakers vrezen 
parkeeroverlast en wateroverlast door realisering van woningen op de 
locatie. Het bestemmingsplan voorziet in voldoende parkeerplaatsen voor 
toekomstige bewoners. En wat betreft de opvang van hemelwater is in fase 
1 al rekening gehouden met fase 2, en er is in deze fase nog ruimte 
gecreëerd voor extra berging en afvoer van hemelwater. 
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Vanuit de CDA fractie zal in de raad aandacht worden gevraagd voor een tweede ontsluitingsweg van dit gebied. Bij 
de realisering van fase 1 is hiervoor al aandacht gevraagd. Om een goed gedragen plan te krijgen laat de gemeente 
een verkeersonderzoek voor dit gebied doen waarin ook gekeken wordt naar een tweede ontsluitingweg. Hierin 
worden ook de buurtbewoners en belanghebbenden betrokken. Eind januari 2012 moeten de resultaten van dit 
onderzoek bekend zijn en moet er een oplossingsrichting duidelijk zijn. 
 
 John Timmermans 
 Raadslid 
 john.timmermans@peelenmaas.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Handen vrij voor een nieuw afvalsysteem 
 
In Peel en Maas bestaan nu nog verschillende afvalinzamelsystemen naast elkaar. Afhankelijk van de woonplaats 
wordt het afval opgehaald door Reinigingsdienst Maasland, door Van Gansewinkel of door de gemeente zelf. Per 
2013 wordt dit anders wanneer gekozen wordt voor één uniform afvalinzamelingssysteem.  
 
Om een vrije keuze te kunnen maken uit alle mogelijke alternatieven, wil het college nu: 

• uit de Gemeenschappelijke Regeling “Reinigingsdienst Maasland” stappen; 
Hiervoor geldt een opzegtermijn van één jaar. Als we niet vóór 1 januari 2012 opzeggen, zitten we ook in 2013 
nog aan de regeling vast. 

• uit de Gemeenschappelijke Regeling “Milieustation Venlo” stappen  
Het betreft een samenwerkingsverband tussen de voormalige gemeenten Maasbree en Sevenum en de 
gemeente Venlo voor de exploitatie van het milieupark op industrieterrein Trade Port. Omdat de gemeente Horst 
aan de Maas dit wil beëindigen is nu een logisch moment voor Peel en Maas om er ook uit te stappen. 

 
In de komende raadsvergadering komt dit aan de orde. Voor het CDA is helder dat opzeggen enkel aan de orde kan 
zijn als dit de goedkoopste oplossing biedt. 
 
 Anton Verboort 
 Raadslid 
 a.verboort@kpnplanet.nl 
 
 
 

 
 
Van de fractie 

Aanpassen milieupark Panningen noodzakelijk? 
 
Mocht Peel en Maas uit de Gemeenschappelijke 
Regeling “Milieustation Venlo” stappen, dan kunnen 
inwoners van Maasbree en Baarlo voortaan terecht bij 
het milieupark in Panningen. Het park heeft volgens het 
college genoeg capaciteit om dit op te kunnen vangen. 
 
Toch stelt het college voor om bijna 200.000 euro uit te 
trekken voor aanpassing van het milieupark: er wordt 
onder andere voorgesteld om een extra ingang te 
maken, zodat klanten die moeten betalen worden 
gescheiden van klanten die gratis afval komen brengen. 
 



Ik vraag me af of de aanpassing noodzakelijk is. Welk probleem wordt hiermee opgelost of voorkomen? En welk risico 
lopen we als we die aanpassing niet uitvoeren? Ook is niet duidelijk of (goedkopere) alternatieven zijn onderzocht. 
Misschien zijn met aanpassing van openingstijden of van de bezetting de voorziene problemen ook op te lossen. 
 
Het blijkt in ieder geval niet uit het voorstel dat nu voorligt, maar zijn wel logische vragen als er om veel geld wordt 
gevraagd.  
 
Komende raadsvergadering gaan we hierover in debat. 
 
 Rob Wanten 
 Raadslid 
 r.wanten@home.nl 
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